

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الاجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادي رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
2	<u>DIVISION 2 - SITE WORK</u> <u>EARTHWORKS - GENERAL</u> The bidder refer to the technical specifications and drawings and the report of the soil of the site for details on the items mentioned in the bills of quantities and would be bound to do all the requirements listed there, whether these details or requirements are included or not included in the BOQ The bidder to take as additional costs and expenses of the agenda items not listed in the bills of quantities but are essential for finishe the work in a satisfactory & acceptable, and prices of such items are included in the prices of items of the tender and would not accept any claim for the items set forth or referred to in the specifications, drawings and not mentioned in the bill of quantities taking into account the recommendations of the report of the soil of the site after approval by the supervising engineer.					Note		<u>القسم الثاني - أعمال الموقع</u> <u>الأعمال الترابية – عام</u> على مقدم العطاء الرجوع إلى المواصفات الفنية والمخططات وتقرير التربة للموقع للحصول على التفاصيل المتعلقة بالبنود المذكورة في جداول الكميات وعليه أن يلتزم بالقيام بجميع المتطلبات المذكورة هناك سواء كانت هذه التفاصيل أو المتطلبات متضمنة أو غير مشمولة بالجداول وعلى مقدم العطاء أن يأخذ باعتباره التكاليف الإضافية والمصاريف لبنود أعمال غير مذكورة في جداول الكميات ولكنها ضرورية لإنهاء الأعمال بشكل مرضى ومقبول وتعتبر أسعار مثل هذه البنود متضمنة في أسعار بنود العطاء ولن تقبل أية مطالبة لبنود مبينة أو مشار إليها في المواصفات والمخططات وغير مذكورة في جداول الكميات على أن يؤخذ في الاعتبار توصيات تقرير التربة للموقع بعد اعتماده من المهندس المشرف	2
	To Collection							المجموع المرحل	

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الإجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادي رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
2	<u>DIVISION 2 - SITE WORK</u>							<u>القسم الثاني - أعمال الموقع</u>	2
	<u>EARTHWORK</u>							<u>الأعمال الترابية</u>	
2.1	<u>EXCAVATION</u>							<u>الحفر</u>	2.1
2.1.1	Excavation in unclassified all types of soil and rock layers, item include temporary earthwork supports, dewatering and transporting unsuitable excavation for backfilling outside site to approved landfill as per engineer instructions and specification 02200					M ³		الحفر في جميع أنواع التربة والطبقات الصخرية والبند يشمل الدعامات المؤقتة لتدعيم جوانب الحفريات ونزح المياه ، ونقل ناتج الحفر الغير صالح للردم خارج الموقع للمرادم المعتمدة طبقاً لتعليمات المهندس المشرف والمواصفات القسم ٠٢٢٠٠	2.1.1
2.2	<u>BACKFILLING</u>							<u>الردم</u>	2.2
2.2.1	Selected back filling from imported fill material obtained from approved borrow pits or stockpiled suitable material including compaction in making up levels around and over foundations, beds and the like as per specifications sections 02200 (To be calculated by contractor as shown in SE drawing)					M ³		الردم بمواد ردم موردة من خارج الموقع بما في ذلك أعمال الدك اللازمة لتعويض المناسيب حول وفوق الأساسات والفرشات وما شابه ذلك حسب المواصفات الفنية القسم ٠٢٢٠٠	2.2.1
	To Collection							المجموع المرحل	

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الاجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادى رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
2	<u>DIVISION 2 - SITE WORK</u>							القسم الثاني - أعمال الموقع	2
	<u>Collection</u>							المجموع	
	Sheet 1							صفحة ١	
	Sheet 2							صفحة ٢	
	To Bill Summary							المجموع المرحل إلى ملخص جدول الكميات	

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الاجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادي رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
03	<u>DIVISION 03: CONCRETE</u>							<u>القسم الثالث: الخرسانة</u>	03
3.1	<u>CAST-IN-PLACE CONCRETE</u>							<u>خرسانة عادية المصبوبة في الموقع</u>	3.1
3.1.1	<u>Cast insitu plain concrete, 20 Mpa, using cement type V (sulpahte resisting) , price including formworks, and all additional works includes water treatment and all test as specified on drawings and specifications 03100 , 03300</u>							<u>خرسانة عادية مصبوبة في الموقع بقوة ٢٠ ميجاباسكال باستخدام أسمنت نوع V (مقاوم للكبريتات) والسعر يشمل الشدات وجميع الأعمال الإضافية شاملة المعالجة بالماء والاختبارات وكل مايلزم طبقاً للمخططات والمواصفات ٠٣٣٠٠ ، ٠٣١٠٠</u>	3.1.1
3.1.1.1	Blinding concrete 100 mm thick.					M ³		فرشة نظافة بسمك ١٠٠مم	3.1.1.1
	To Collection							المجموع المرحل	

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الاجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادي رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
03	<u>DIVISION 03: CONCRETE</u>							القسم الثالث: الخرسانة	03
3.2	<u>REINFORCED CONCRETE</u>							الخرسانة المسلحة	3.2
3.2.1	<u>Cast insitu reinforced concrete, 30 Mpa, for below ground level / structure direct contacted to earth using cement type V (sulpahte resisting) , price including formworks, and steel reinforcements and all additional works includes water treatment and all test and as specified on drawings and specifications 03100, 03200,03300</u>							خرسانة مسلحة مصبوبة في الموقع قوة ٣٠ ميجاباسكال للأجزاء السفلية تحت منسوب الأرض باستخدام أسمنت نوع V والسعر يشمل الشدات وحديد التسليح وجميع الأعمال الإضافية شاملة المعالجة بالماء والاختبارات وكل ما يلزم طبقاً للمخططات والمواصفات ٠٣٢٠٠،٠٣٣٠٠،٠٣١٠٠	3.2.1
	<u>Foundation of steel truss</u>							أساسات الجمالون المعدني	
3.2.1.1	Piles caps for truss column as per structural drawings					M ³		هامات الخوازيق لعمود الجمالون طبقاً للمخططات الإنشائية	3.2.1.1
3.2.1.2	The contractor to design and execute the foundation for the truss column rested on the existing tunnel slab, subject to engineers approval and authority permission as shown in Structural drawing.					Item		على المقاول تصميم وتنفيذ الأساسات لزوم عمود الجمالون المحملة على بلاطة النفق الخرساني الموجود ويتم الموافقة عليها من المشرف وأخذ جميع التصاريح والموافقات الحكومية اللازمة كما هو موضح بالمخططات الإنشائية.	3.2.1.2
	Piles are measured in div. 2					Note		الخوازيق مقاسة في القسم ٢	
	To Collection							المجموع المرحل	

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الاجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادي رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
03	<u>DIVISION 03: CONCRETE</u>							القسم الثالث: الخرسانة	03
3.2	<u>REINFORCED CONCRETE</u>							الخرسانة المسلحة	3.2
3.2.2	<u>Cast insitu reinforced concrete, 30 Mpa, for below ground level / structure direct contacted to earth using cement type V (sulpahte resisting) , to be designed by contractor as shown in SE drawing. price including formworks, and steel reinforcements including formworks, and steel reinforcements conforming to ASTM A775& A775M and all additional works includes water treatment and all test and as specified on drawings and specifications 03100, 03200,03300</u>							خرسانة مسلحة مصبوبة في الموقع قوة ٣٠ ميجاباسكال للأجزاء السفلية تحت منسوب الأرض باستخدام أسمنت نوع V (مقاوم للكبريتات). على أن يتم تصميمها بمعرفة المقاول المنفذ كما هو موضح بالمخططات الإنشائية. والسعر يشمل الشدات وحديد التسليح حسب مقاييس ASTM A775& A775M وجميع الأعمال الإضافية شاملة المعالجة بالماء والاختبارات وكل ما يلزم طبقاً للمخططات والمواصفات ٠٣٢٠٠،٠٣٣٠٠،٠٣١٠٠	3.2.2
3.2.2.1	Pedestals for fixing steel truss columns resting on foundation					M ³		رقاب أعمدة لزوم تثبيت أعمدة الجمالون المعدني على الأساسات	3.2.2.1
	To Collection							المجموع المرحل	

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الاجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادي رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
03	<u>DIVISION 03: CONCRETE</u> <u>Collection</u> Sheet -1 Sheet - 2 Sheet - 3							القسم الثالث: الخرسانة <u>المجموع</u> صفحة ١ . صفحة ٢ . صفحة ٣ .	03
	To Bill Summary							المجموع المرحل إلى ملخص جدول الكميات	

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الإجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادي رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
05	<u>DIVISION 5 - METALS</u>							<u>القسم الخامس - الأعمال المعدنية</u>	05
5.1	<u>Red brass decoration cladding for elevations including fixings, finishing, as per detail 5 on drawing A02 and specifications section 05500</u>							<u>تكسية زخرفية من النحاس الاحمر لزوم الواجهات شاملة التشطيب والتثبيت، طبقاً للتفصيلة ٥ بالمخطط A02 والمواصفات الفنية ٠٥٥٠٠.</u>	5.1
5.1.1	Red brass decoration cladding with total area 6 to suit elevation column .					No		تكسية زخرفية من النحاس الاحمر بمساحة كلية ٦ م٢ لزوم اعمدة الواجهات	5.1.1
	To Bill Summary							المجموع المرحل إلى ملخص جدول الكميات	

ITEM	DESCRIPTION	السعر الإجمالي كتابية	السعر الاجمالي رقماً	السعر الإفرادي كتابية	السعر الإفرادي رقماً	الوحدة	الكمية	الوصف	البند
7	<u>DIVISION 7 - THERMAL & MOISTURE PROTECTION</u> Price of all items includes supplying and installation (To be calculated by contractor as shown in SE drawing).					Note		<u>القسم السابع . الوقاية من الرطوبة والحرارة</u> سعر جميع البنود يشمل التوريد والتركيب (على أن يتم حساب كمياتها بمعرفة المقاول المنفذ كما هو موضح بالمخططات الإنشائية)	7
7.1	<u>DAMPPROOFING</u>							<u>مانع الرطوبة</u>	7.1
7.1.1	Supply and apply Two coats of bituminous coatings onto surfaces of concrete in contact with soil as per specification 07150					M ²		توريد ودهان طبقتين من الغطاء البيتوميني علي اسطح الخرسانة المتصلة بالتربة حسب الموضح بالمواصفات ٠٧١٥٠	7.1.1
	To Bill Summary							المجموع المرحل إلى ملخص جدول الكميات	